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Aktuální období, přestože se tváří rela-
tivně poklidně, je pro další směrování 
rozvoje Zlivi do značné míry určující. 
K prvnímu připomínkování byl před-
ložen návrh nového územního plánu, 
který zpracovala společnost UPLAN 
s.r.o. Do 16. 5. 2014 máte příležitost 
podávat na podatelně městského úřadu 
písemné připomínky a návrhy na jeho 

změny a doplnění. Do návrhu byly 
zapracovány rozvojové oblasti výhrad-
ně na městských pozemcích. Hlavním 
důvodem bylo, aby mě nikdo nemohl 
obviňovat z jednání, které se již ve Zli-
vi dělo, kdy město na své náklady pro-
vádělo změny územního plánu v zájmu 
jednotlivce. Na druhou stranu nevidím 
žádný problém v tom, aby osoba či oso-
by otevřeně a jednoznačně deklarovaly 
své zájmy v území na pozemcích v je-
jich majetku. Veškeré informace včetně 
mapových a textových podkladů nalez-
nete na hlavní stránce www.zliv.cz.
Dalším projektem, kterému se bude-
me věnovat i na stránkách Zlivanu, 
je záměr developera koupit pozemek 
na Dolním náměstí (vedle Papouška) 
za účelem vybudování marketu Penny. 

Tato záležitost byla v dubnu již dva-
krát veřejně diskutována - na veřejném 
zasedání zastupitelstva a na veřejném 
projednání návrhu územního plánu, 
přesto bych vás chtěl požádat o vypl-
nění a odevzdání anketního lístku k to-
muto projektu. Nám zastupitelům může 
takový průzkum poskytnout vodítko, 
jaký je názor veřejnosti na toto téma. 

Je pak právem a odpovědností každého 
zastupitele, aby na základě svého uvá-
žení a i odvahy hlasoval pro některou 
z variant, které leží na stole.
Dobrým pocitem mě naplňují radost-
né zprávy o schválení dvou našich 
žádostí o evropské dotace v celkové 
hodnotě projektů téměř 10 milionů Kč. 
Tyto peníze jsou tentokrát nasměro-
vány do naší základní školy a budou 
použity na zateplení a výměnu oken 
v budově na prvním stupni, spojovací 
chodbě a jídelně ZŠ (projekt z Ope-
račního programu životního prostředí) 
a cca 3 miliony korun jsou směrovány 
na podporu výuky technických před-
mětů, fyziky a chemie (projekt z ROP 
Jihozápad). Jak už jsem několikrát říkal, 
schválením projekt teprve začíná, takže 

nás čeká ještě spousta práce, než do-
tace skutečně na účet města doputuje.
Jsem rád, že převzetí sběrného dvora 
zaměstnanci Městského hospodářství 
Zliv proběhlo v pořádku, nový systém 
funguje a přináší první poznatky, které 
potvrzují správnost tohoto rozhodnutí. 
Na celkové závěry je přece jenom ještě 
chvilku čas, ale již první týdny ukazují, 
že sběrný dvůr nemusí být pouze ná-
kladovým střediskem, ale významným 
zdrojem městských příjmů.
Ve dnech 23. - 24. května 2014 proběh-
nou volby do Evropského parlamentu, 
které jsou již tradičně na okraji zájmu 
voličů. Chtěl bych vás však požádat, 
abyste tyto volby nebojkotovali a svým 
hlasem pomohli vybrat snad ty nejlep-
ší z nabízených kandidátů. Ne že by 
jejich hlas mohl být v Bruselu nějak 
významně slyšet, ale třeba se jim po-
daří ve spojení s jinými trochu otupit 
ne vždy citlivá rozhodování bruselské 
administrativy.
Třetí ročník zlivského štafetového ma-
ratonu spolu s dětským "půlmaratůn-
kem" opět ukázal, že jsou ve Zlivi 
lidé, kteří jsou ochotní se hýbat. Čas 
prvního ročníku překonán sice nebyl, 
ale třeba se to podaří za rok. A děti 
dokázaly, že dospělákům dorůstá po-
řádná konkurence. Přeji všem pěkné 
jarní dny. Ing. Jan Koudelka, starosta

Územní plán, výstavba a dotace

slovo starosty, krátké zprávy …

Proč
nový územní plán?
Proč město pořizuje nový? Jak probíhá 
proces příprav, schvalování a kdy mo-
hou občané uplatnit připomínky?
Celý proces vzniku územního plánu 
je upraven zejména v rámci zákona 
č. 183/2006 Sb., o územním plánování 
a stavebním řádu, ve znění pozdějších 
předpisů (dále též jen „stavební zákon“), 
který začal svou účinnost na začátku 
roku 2007 a který samozřejmě, jako vět-
šina kompletně nových předpisů, přinesl 
množství novinek a změn včetně těch, 
které se týkají územního plánování.
Jedním ze zásadních ustanovení nové-
ho stavebního zákona byl §188, který 
stanovoval, že „staré“ územně plánova-
cí dokumentace bude nutno nahradit 
do určité doby. Tato doba byla následně 
prodloužena do 31. 12. 2015. Pokud by 
skončila platnost stávajícího územního 
plánu sídelního útvaru a nebyl by na-

hrazen novým, byla by velmi omezena 
jakákoli činnost v celém správním území 
města, včetně možnosti čerpání dotací 
na projekty města.
Jelikož proces vzniku nového územního 
plánu se pohybuje v řádu let, zastupitel-
stvo města rozhodlo svým usnesením ze 
dne 2. 3. 2011 o pořízení nového územ-
ního plánu. Následně, jak už to v naší 
zemi bývá, byla vládou lhůta platnosti 
stávajícího územního plánu sídelního 
útvaru prodloužena do 31. 12. 2020. 
Ukončení platnosti stávajícího územního 
plánu sídelního útvaru není jediným 
důvodem pro pořízení nového územního 
plánu. Jedním z dalších významných 
faktorů je skutečnost, že stávající územ-
ní plán sídelního útvaru došel ke svému 
naplnění a využitím plochy pod tratí 
došlo k vyčerpání hlavního rozvojového 
směru sídla, a proto bylo nutno tento 
problém řešit a stanovit novou koncepci 
rozvoje území města. Územní plán vždy 
řeší celé správní území obce, resp. měs-
ta. Vlastní proces pořizování územního 
plánu má několik etap.

První etapou je shromažďování podkla-
dů (jedná se zejména o územně analytic-
ké podklady a územní studie, které ově-
řují možnosti a podmínky změn v úze-
mí) a zhodnocení současné územně 
plánovací dokumentace. V případě Zlivi 
územní plán sídelního útvaru, regulační 
plán a seznámí se, jak je správní území 
města řešeno v Politice územního rozvo-
je ČR 2008, což je základní koncepční 
materiál územního plánování na úrovní 
celé České republiky a v zásadách územ-
ního rozvoje Jihočeského kraje, které lze 
lidově pojmenovat „územní plán kraje“). 

Na podkladě informací a průzkumu 
v terénu jsou vypracovány doplňující 
průzkumy a rozbory řešeného úze-
mí. Na základě doplňujících průzkumů 
a rozborů přikročí pořizovatel společně 
s vybraným zastupitelem (starostou měs-
ta) k zpracování návrhu zadání územ-
ního plánu. Návrh zadání je odeslán 
dotčeným orgánům a krajskému úřadu, 
sousedním obcím společně s oznáme-
ním, kde jsou vyzvány, aby uplatnily 
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u pořizovatele svá vyjádření a stano-
viska. Veřejnost je s návrhem zadání 
seznámena pomocí veřejné vyhlášky, 
která musí být minimálně po dobu 30 
dní vyvěšena na úřední desce. Každý 
může k návrhu zadání uplatnit svou 
připomínku ve lhůtě 30 dní. Vyjádření, 
stanoviska, podněty a připomínky jsou 
vyhodnoceny a zapracovány do návr-
hu zadání. Takto upravené zadání je 
předloženo zastupitelstvu města, které 
jej schválí, což se v případě územního 
plánu Zlivi stalo 19. 9. 2012.
Na základě omezení definovaných návr-
hem zadání územního plánu je zpraco-
ván návrh územního plánu. Po zpraco-
vání návrhu územního plánu následuje 
jeho další projednávání.
Je nutno upozornit, že minimálně dva-
krát během procesu pořizování má 
veřejnost možnost vyjádřit se k návrhu 
územního plánu.
Hned první možnost je v rámci pro-
jednávání návrhu územního plánu dle 
§ 50 stavebního zákona. A tato lhůta 
právě probíhá. Každý má právo uplatnit 
písemnou připomínku. Nad rámec sta-
vebního zákona proběhlo dne 9. dubna 

2014 od 17.30 v zasedací místnosti Měst-
ského úřadu Zliv seznámení veřejnosti 
s návrhem územního plánu. Přítomní 
byli seznámeni s předloženým návrhem 
a byly jim vysvětleny důvody navrho-
vaného řešení. Veřejnost byla o tomto 
kroku informována veřejnou vyhláškou 
(dle § 50 odst. 3 stavebního zákona) 
a vlastní návrh je momentálně vystaven 
k nahlédnutí na Městském úřadu Zliv 
a také na internetových stránkách města 
a to minimálně v součtu po dobu 45 dní.
Došlé připomínky a stanoviska dotče-
ných orgánů budou vyhodnoceny, a za-
slány společně s návrhem územního plá-
nu ke stanovisku kraje jako nadřízeného 
úřadu územního plánování. Na vydání 
stanoviska je zákonem vymezena lhůta 
30 dní.
Poté je možné přistoupit k další etapě 
projednávání návrhu územního plánu. 
A to je druhá možnost, kdy se může ve-
řejnost vyjádřit k návrhu územního plá-
nu. Tato etapa se nazývá řízení o návr-
hu a vychází z § 52 stavebního zákona. 
Znovu je veřejnost informována pomocí 
veřejné vyhlášky o vystavení uprave-
ného a posouzeného návrhu územního 

plánu a znovu může každý uplatnit při-
pomínky a vlastníci dotčených pozemků 
a staveb námitky. V součtu je návrh vy-
staven a možnost vyjádření je po dobu 
37 dní. V této lhůtě je návrh vystaven 
na městském úřadu v papírové podobě 
a elektronické podobě na internetových 
stránkách města.
V rámci náležitostí stanovených staveb-
ním zákonem se koná veřejné projedná-
ní, na kterém je podán odborný výklad. 
Nejpozději do 7 dnů od veřejného 
projednání lze podávat již výše uvedené 
připomínky a námitky.
Následně jsou s těmito připomínkami 
a námitkami seznámeni dotčené orgány 
a krajský úřad jako nadřízený orgán 
územního plánování. Pokud již nemusí 
být návrh územního plánu podstatně 
upravován, je předložen k vydání zastu-
pitelstvu města. Vydání územního plánu 
je opět oznámeno veřejnou vyhláškou 
a patnáctým dnem po dni vyvěšení 
veřejné vyhlášky nabývá územní plán 
účinnosti. Od této chvíle se stává územ-
ní plán závazným dokumentem pro 
rozhodování v území.
Územní plán pak platí a musíme se jím 
řídit. Další život územního plánu řídí 
zastupitelstvo města, kterému se mini-
málně jednou za čtyři roky předkládá 
zpráva o uplatňování územního plánu, 
na jejímž základě zastupitelstvo konsta-
tuje tyto možnosti:
- stávající územní plán nám vyhovuje 
a nepotřebujeme ani jeho změnu
- stávající územní plán nám vyhovuje, 
ale je nutno pořídit dílčí změny
- stávající územní plán nám zásadně 
nevyhovuje a je nutno pořídit nový 
územní plán.
To vše se týká zprávy o uplatňování po-
vinností ze stavebního zákona. Současně 
může ale zastupitelstvo města rozhod-
nout kdykoli o pořízení změny územ-
ního plánu, či nového územního plánu 
nezávisle na zprávě o uplatňování.

Ing. Vlastimil Smitka, UPLAN, s.r.o.

rozhodnutí
zastupitelstva
o novém ÚP

projednávání zadání
návrh zadání na úřední desku

stanovisko kraj

vydání stanoviska
krajského úřadu

dle § 50
stavebního zákona

řízení o návrhu

majitelé nemovitostí
a další veřejnost
včetně občanů

doplňující
průzkumy
a rozbory

schválení
zadání ÚP

vydání
ÚP

30 dnů
zákonný termín

45 dnů
zákonný termín

30 dnů
zákonný termín

37 dnů
zákonný termín

zadání návrh

rozeslání a vyvěšení
zadání

konec termínu
pro vyjádření k zadání

společné jednání (SJ)
s dotčenými orgány
a sousedními obcemi

pro veřejnost
vystaveno na 45 dní

tady jsme dnes
veřejné projednávání
s odborným výkladem



4 | Zlivan

anketa, krátké zprávy …

Penny market
na Dolním náměstí
Zastupitelé města byli na posledním 
veřejném zasedání zastupitelstva sezná-
meni se zájmem investora v lokalitě 
na Dolním náměstí vystavět Penny mar-
ket. Jedná se o prostor, kde je v územ-
ním plánu počítáno primárně s výstav-
bou bytového domu, proto byl developer 
požádán i o předložení případné varian-
ty bytového domu s marketem v přízem-
ních prostorách. 
Developer představil dvě variantní ře-
šení - variantu s bytovým domem a va-
riantu samostatného marketu. Bližší in-
formace včetně grafických návrhů jsou 
dostupné na webu města - www.zliv.cz
V diskuzi zastupitelů i přítomné veřej-
nosti byl jako jeden z případných pro-
blémů zmiňován fakt, že další prodejna 
by vedla jistě ke vzniku nepříznivého 
konkurenčního prostředí pro již fungují-
cí obchody ve Zlivi.
Zastupitelé požádali zástupce investora 
o vypracování studie dopravního řešení 
a parkování v této lokalitě. Otázkou také 
je, zda občané další obchod chtějí a po-
třebují. Než dojde k projednávání kon-
krétních návrhů na červnovém zasedání 
zastupitelstva, máte nyní, jako místní 
občané, možnost sdělit zastupitelům svůj 
názor. Budou to totiž právě zastupite-
lé, kteří budou muset svým hlasováním 
o této záležitosti závazně rozhodnout. 
Anketní lístek, který naleznete na zad-
ní obálce tohoto čísla, prosím, vyplňte 
a vhoďte do schránky na vývěsce před 
MěÚ Zliv. Ing. Jan Koudelka, starosta

Návrh č. 1 - bytový dům + obchod

Návrh č. 2 - samostatný obchod

Sběrný dvůr
ekonomika hospodaření
Počínaje dnem 1. 4. 2014 převzalo město 
Zliv, prostřednictvím své příspěvkové 
organizace Městské hospodářství Zliv, 
do své péče sběrný dvůr ve Zlivi. Provoz 
je zajišťován dvěma pracovníky MěH 
Zliv a byl zachován stávající rozvrh ot-
víracích hodin. 
Po celé řadě spekulací a zaručených 
zpráv začínají čísla za první měsíc fun-
gování ukazovat, že to s ekonomikou 
hospodaření na sběrném dvoře v režii 
města nebude tak špatné. Na dělání 
jakýchkoli definitivních závěrů je ješ-
tě čas, protože delší období ukáže věci 
jasněji a přesněji, ale i tak se již dnes 
dá nadefinovat několik zajímavých ro-
vin pohledu… všechny údaje uváděné 

v tomto srovnání vychází z porovná-
ní dat za období dubna 2013 a dubna 
2014, letos máme jaro v plném proudu, 
loni ležel ještě téměř sníh, přesto něco 
se již ukazuje:
• Provozní náklady na personální zabez-
pečení chodu sběrného dvora jsou letos 
o cca 2604  Kč vyšší, než byly náklady 
vyplývající z příkazní smlouvy s panem 
Soukupem.
• Za celý letošní duben nebyl spálen 
na sběrném dvoře jediný kilogram od-
padu.
• Díky důslednému třídění recyklovatel-
ných komodit - dřeva, plastů, skla, papí-
ru a železa došlo k výraznému snížení 
objemu komunálního odpadu. Počet vy-
vezených kontejnerů se snížil ze 17 ks 
(17,23  t) na letošních 7 ks (6,77 t) a díky 
tomu jsme jen za duben docílili na likvi-

daci komunálního odpadu úsporu ve vý-
ši 14 200 Kč.
• Důsledné třídění s sebou na jedné stra-
ně nese výraznou úsporu na poplatcích 
za skládkování a zároveň nám úplná 
evidence tříděného odpadu přináší zvý-
šení odměn od společnosti EKO-KOM. 
Ty nám narostou ze dvou důvodů - zvý-
šíme objem recyklovaných druhotných 
surovin (za duben budou činit odměny 
cca 4790  Kč jen za materiál roztříděný 
na sběrném dvoře) a hlavně se pro veš-
kerý tříděný odpad posuneme do vyšší 
kategorie odměňování, a to díky vyš-
ší výtěžnosti na jednu osobu (přecho-
dem výtěžnosti přes hranici 32 kg / oso-
bu / rok se např. odměna u plastu zvýší 
3271 Kč / t na 3824 Kč / t, pokud překro-
číme 40 kg / osobu / rok, tak odměna do-
konce dosáhne 4930 Kč / t).
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• Velice důležitou položkou je pak no-
vě výnos z prodeje druhotných surovin 
do městské pokladny - papíru (1320 kg) 
a železného šrotu (2020 kg). Výnos 
za letošní duben činil u papíru 1392  Kč 
a 9376  Kč za železný šrot. 
• Samostatnou kapitolou je pak zpětný 
odběr elektrospotřebičů - díky přecho-
du od společnosti Otava Elektronics, 
Volyně (systém Retela) k systému zajiš-
ťovanému společnostmi ASEKOL s.r.o. 
a ELEKTROWIN a.s. může dosáhnout 
město na odměny za vrácené kompletní 
elektrospotřebiče blížící se např. 6 Kč / kg 
u drobné domácí elektroniky. Výnos 
za letošní duben se bude blížit vč. mě-
síčního paušálu částce 8620 Kč.
Pokud tedy porovnáme ekonomickou 
stránku sběrného dvoru v loňském a le-
tošním dubnu, tak lze konstatovat, že ná-
klady se snížily z 62 193  Kč na 52 171  Kč 
a příjmy se zvýšily z 301  Kč na 24 191  Kč. 
Ekonomický efekt pro městský rozpočet 
je tedy + 33 824 Kč tzn. snížení náklado-
vosti pro města o 54,73 % !!
Výsledky nelze v žádném případě přece-
ňovat, ani na jejich základě nelze činit 
definitivní závěry, přesto musím na zá-
věr konstatovat, že změna má pro město 
jednoznačně pozitivní efekt. Více nám 
pochopitelně ukážou data za delší časo-
vé období. Ing. Jan Koudelka, starosta

Protože jsem chtěla zachytit pro čtenáře 
Zlivanu prořezávání dubové aleje, vy-
dala jsem se s foťákem na lov. A hned 
jsem dostala úkol: „Zastav tam toho 
cyklistu, nebo mu to spadne na hlavu, 
ty lidi nemaj rozum.“ V koruně stromu 
visel člověk a s žuchnutím dopadla 
na silnici pořádná větev.  Což takhle 
mu položit pár otázek?

„Už sis někdy podříznul pod sebou 
větev?“
„No jéje, mockrát, ale mám lano. Průšvih 
je,  když  si  přeřízneš  i  to.  To  se  stalo 
nedávno kolegovi a spadl z 10 metrů…“

Napadá mě, že se zřejmě nejedná 
o lehkou práci, co pojištění a pracovní 
pomůcky?
„Nikdo  nás  samozřejmě  nepojistí,“  ha-
leká z koruny stromů osmahlý muž bez 
helmy.  „Proč  nenosím  helmu?  Protože 
nemůžu  zaklánět  hlavu  a  nevidím,  co 
se děje okolo. Ale mám boty s ocelovou 
špičkou.“ Rozezvučí se motorová pila. 
Asi to opravdu není práce pro každého. 
Zamotaný okolo stromu řeže si za zády 
suchou větev. Kam nedosáhne, dořezá-
vá ručně pilkou s násadou. Někde už 
jsou větve moc slabé, nedá se na ně 
stoupnout. 

„Už jsi někdy spadl?“
„To  víš,  že  jo,“  zubí  se,  „ale  rekord  byl 
pád  ze  šumavského  smrku  při  sbírání 
šišek na semínka. Bolelo to, ale nevzdal 
jsem se.“ Lije z něj pot, šplhá po stromě, 
pilou řízne tu, řízne tam …

„A máš nějakou veselou historku třeba 
se zvířátky?“ Představa drobného chlu-
patce zahryznutého do ruky řezáče při 
obraně svého životního prostoru mě 
baví.
„Nejhorší je hmyz, sršni, vosy. Ještě jsem 
s  ničím  větším  konflikt  neměl,“  zklame 
mě, „ale vezl jsem si domů netopýry, když 
přišli o domov…“

Strom je dokončen, Tomáš slézá, aby 
si přehodil lano na další a pokračoval 
dál. Počasí přeje, práce jde od ruky. 
Kácení velikých stromů jsem neviděla, 
ale i u těch menších je potřeba pohlídat, 
aby vše spadlo, kam má.
„Nedávno jsem kácel obrovské lípy. Lidi 
koukali  a  to  víš,  trochu  jsem  jim pocu-
chal plot. Majitel se čílil, ale druhý den 
přišel  s  omluvou,  že  viděl,  co  děláme 
a  jaká  je  to fuška a že  je rád, že to ne-
žuchlo na barák...“
Trochu nechápu, proč si tuhle práci 
vybral.
„Jsem sám svým pánem, jsem venku, ni-
kdo na mě neřve,“ začíná výčet pozitiv, 
„když něco podělám, můžu si za to sám. 
Mám rád přírodu. Rád se hýbu…“
Práce je fyzicky náročná, ale je za člově-
kem vidět. Je fajn, když někdo dělá svou 
práci rád. Pro zájemce o tento nezvyklý 
způsob obživy jen, že Tomáš Bílek je 
náruživý sportovec, lezení po skalách se 
věnuje pěknou řádku let a fyzičku udr-
žuje i mnoha jinými aktivitami.

Mgr. Klára Koudelková

S hlavou v oblacích...

Bystřina - taneční folklorní Soubor 
pro děti a dospělé pořádá v neděli 
8. 6. 2014 od 16 hodin na Dolním 
náměstí ve Zlivi folklorní odpoled-
ne se zajímavým programem.

program:
Bystřinka - Lidové písničky
Bystřina - pásmo Řemesla
Dospělá složka předvede tance pá-
rové i dívčí.
Baráčníci z Pištína - Česká Beseda
Výuka tance pro děti i dospělé :-)

Občerstvení během akce zajistí  
restaurace U Dvořáků.

Bc. Tereza Kadlecová, www.bystrina.cz

Folklorní odpoledne
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3. zlivský štafetový maraton
Letošní již třetí ročník se uskutečnil v sobotu 26. dubna. Navzdory nepříliš 
optimistické předpovědi počasí i strachu, kolik vlastně dorazí sportovních 
nadšenců, vše předčilo naše očekávání. Rekord prvního ročníku ovšem odo-
lal.
Sobotní dopoledne patřilo dětem. První zlivský dětský štafetový půlmaratů-
nek odstartoval v 10 hodin. Běžci ve věku od 3 do 12 let srdnatě zdolávali 
tartanový ovál. Opravdu uběhli stejný ovál, jako odpoledne ti velcí, jen jich 
neběželi 105 a půl, ale 52 a 3/4. Ti větší povzbuzovali ty menší, dokonce 
s nimi solidárně běželi, všichni si to náramně užívali a nasadili laťku vysoko. 
Výsledný čas 1:45:05. Příští rok bude co překonávat!
Odpoledne patřilo již tradici, štafetovému maratonu. Běžců dorazilo více než 
loni, takže těch, kteří běželi vícekrát, bylo méně. Fotbalisti, hasiči, tenisti … 
nadšenci a odvážlivci. Ač běželi z plných sil, rekordní čas z prvního ročníku 
nepřekonali.
Každý účastník dostal malé občerstvení a velké ovace přihlížejících. Letos 
akci organizátorsky zajišťovalo SK Zliv za finanční podpory města v rámci 
Oranžového roku ve Zlivi. Všem organizátorům, hasičům za předvedení tech-
niky i běžcům a divákům děkujeme za zdařilou sportovní akci. SK Zliv



Zlivská kytara
2014
Již 18. ročník Zlivské kytary je za námi. 
Tuto krajskou soutěžní přehlídku kyta-
rové hry pořádá naše škola už od roku 
1997. Popularita přehlídky mezi jihočes-
kými základními uměleckými školami 
neustále roste pro její příjemnou atmo-
sféru a špičkovou organizaci.
Do letošního ročníku bylo přihlášeno 
rekordních 194 soutěžících z 21 ZUŠ 
z celého Jihočeského kraje. Soutěž byla 
rozdělena do tří základních kategorií: 

kytara sólo, komorní hra a zpěv za do-
provodu kytary. Vzhledem k počtu sou-
těžích probíhala soutěž současně v šesti 
místnostech, v ostatních učebnách byly 
šatny a přípravny pro soutěžící.
Na bezchybném průběhu této náročné 
akce se podíleli všichni učitelé školy 
a velmi šikovní byli pomocníci ze třídy 
8.A. Velké poděkování patří Městu Zliv 
za poskytnutí kulturního domu, ve kte-
rém proběhlo finále přehlídky. Do naše-
ho školního sálku by se takové množství 
lidí vůbec nevešlo. Slavnostní závěr Zliv-
ské kytary zahájil koncert českého špič-

kového loutnisty Rudolfa Měřínského 
s kytaristkou Helenou Střížkovou.
Následovalo vyhlašování výsledků a pře-
dávání cen z rukou pana starosty Jana 
Koudelky. Cenu absolutního vítěze si ze 
soutěže odvezla Kristýna Machová z Jin-
dřichova Hradce. Cenu věnovala firma 
MELODIE České Budějovice. Příjemným 
zakončením celé akce byl raut, který při-
pravily kuchařky školní jídelny. Nikdo 
z účastníků tak neodjížděl ze Zlivi zkla-
maný. Nutno ještě poděkovat Jihočeské-
mu kraji za významnou finanční pomoc.

Mgr. Jan Režný

Vážení čtenáři, 
Vážení a milí občané Zlivi,
Byl jsem redakcí Zlivanu požádán 
o krátké vyjádření k plánované cyklos-
tezce Zliv - Munice.
Se stavbou cyklostezek mám za 20 let 
starostování na Hluboké jisté zkušenos-
ti: Město Hluboká je na počet obyvatel 
největším investorem cyklostezek v celé 
České Republice. Dnes existující cyklos-
tezku Budějovice - Hluboká - Purkarec 
(celkové náklady cca 80 mil.Kč) letos 
a v roce 2015 doplňujeme propojením 
cyklostezek okolo přístavu (12 mil.), exis-
tuje odbočka z Bavorovic do ZOO (cca 
5 mil.) a letos otevíráme tzv. pravobřežní 
cyklostezku Budějovice - Hluboká (cca 
6 mil.). Abychom mohli investovat ta-
kovéto prostředky, vždy žádáme o gran-
ty (SFDI, ROP, Nadace) a sdružujeme 
prostředky (zejména s městem České 
Budějovice). 
V roce 2010 jsem ve Zlivi výrazně vy-
hrál senátní volby a protože se navíc 
jedná o sousední a přátelské město, jako 
dar občanům jsem objednal u mého 
přítele a projektanta Jiřího Štabrňáka 

projekt cyklostezky Zliv - Munice (a te-
dy napojení do Hluboké). Ano, zadání 
znělo, „jak bezpečně dopravit cyklisty 
do Munic“, odkud pak již po existující 

osvětlené cyklostezce dojedou na Hlubo-
kou. V zadání nebyla doprava cyklistů 
do Českých Budějovic, ale „rekreační jíz-
da“ do Hluboké nad Vltavou, odkud se 
dá pokračovat buď do Purkarce a Týna 
n.Vlt., nebo do těch Budějovic. Někdy 
v první polovině roku 2011 jsem tuto 
studii oficiálně daroval panu starostovi 
Koudelkovi a radě města Zliv s tím, že 
pan starosta mne při předání/darování 
studie informoval, že zatímco „moje“ 
studie je tzv. levostranná z pohledu ze 
Zlivi, on plánuje cyklostezku „pravo-
strannou“. Tím moje komunikace s měs-
tem Zliv skončila a od té doby jsem 
nebyl (ani město Hluboká) o jakoukoli 
další spolupráci osloven.

Moje objednávka studie byla motivována 
skutečností, že vždy, když jedu do Zlivi, 
potkávám na silnici od Munic cyklisty, 
dokonce s malými dětmi, kteří doslova 
riskují život. Tzv. Jirsova, resp. Štabrňá-
kova trasa začíná na konci ulice Pod 
Vartou, pokračuje po stávající obecní 
cestě se zpevněným podkladem přes 
potok, dále se stáčí směrem k rybníkům 
Přední a Zadní Topole, obchází rybník 
Zadní Topole a blíží se až na hranici 
silnice III tř. Zliv-Munice (zde je možné 
převést kolo přes silnici a pokračovat 
dále na Vondrov). Dále pak pokračuje 
souběžně se silnicí III tř. až do Mu-
nic. V Municích je výjezd levostranně 
podél rybníčka, následuje kolmý pře-
jezd silnice Munice - Zahájí, projede se 
klidovou zónou mezi rodinnými domy 
a dostaneme se na stávající cyklostezku. 
Celá trasa má délku 2,91  km s tím, že 
propočet nákladů ve studii byl 8,7 mi-
lionu. 
Podle mého názoru je možné během 
cca 3 až 4 let tuto cyklostezku jako 
společnou investici našich dvou měst 
zrealizovat. Tomáš Jirsa

Cyklostezka
Zliv - Munice

7
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Výuka na úrovni
21. století 
První stupeň po prázdninách přivítá žá-
ky novou fasádou a okny, druhý stupeň 
novými prostředky pro výuku dílen, 
fyziky, chemie a přírodopisu. Do školy 
dorazí investice za cca 10 mil. Kč.
Poptávka na trhu práce a neradostná 
situace ve školství s sebou přinášejí 
potřebu zvýšit kvalitu výuky technic-
kých předmětů. Na tyto a další podněty 
reagovala i 27. výzva Regionálního 
operačního programu (ROP) NUTS II. 
Jihozápad - prioritní osa - Stabilizace a 
rozvoj měst a obcí, oblast podpory - Roz-
voj infrastruktury základního, středního 
a vyššího odborného školství. 
Ve spolupráci s pedagogy technických 
předmětů, fyziky, přírodopisu a chemie 
byl připraven projekt „ZŠ Zliv - zlepšení 
podmínek pro technické a přírodověd-
né vzdělávání“ (CZ.1.14/2.4.00/27.02894) 
v celkové hodnotě projektu 3 miliony 
korun, sestávající ze dvou částí. 
První z nich je oprava a kompletní 
vybavení zcela nevyhovujících prostor 
školních dílen. Zde bude instalován no-
vý rozvod elektroinstalace k jednotlivým 
pracovním stolům a nové pracovní stoly 
s veškerým technickým vybavením pro 
všechna pracoviště. Druhou část projek-
tu představuje pořízení materiálního vy-
bavení - technických pomůcek pro pří-
rodopisné předměty. Pokud byste dnes 
zavítali např. do fyzikálního kabinetu, 
mohli byste si bez problému připadat 
jako v kulisách filmu Páni kluci. Ale to 
se změní… 

Do výuky přírodovědných předmětů 
dorazí 21. století. Žáci se mohou těšit 
v rámci výuky fyziky na novou sadu pro 
elektřinu, magnetismus či mechaniku 
v hodnotě stovek tisíc korun. Ve výuce 
chemie a přírodopisu budou moci žáci 
využívat moderní sady pomůcek pro 
práci nejen v prostorech školy, ale i při 
přímém sledování životního prostředí 
v terénu prostřednictvím videomikrosko-
pů a sad sond a čidel připojených k ně-
kterému z nových notebooků či tabletů.

 Ing. Jan Koudelka, starosta

Den Země
Den, kdy má naše planeta svátek. Vzni-
kl v roce 1970 v Americe. Od roku 1990 
se připojil i zbytek světa a dnes ho 22. 
dubna slaví lidé ve 175 státech.
Alespoň v tento den, by každý z nás 
měl udělat nějakou maličkost pro životní 
prostředí. Možná zjistíme, že dělat ma-
ličkosti není problém, tak proč je nedě-
lat častěji. A z maličkostí je celek.
Žáci ZŠ oslavili Den Země zasazením 
stromu před budovou školy, povídali 
si o významu péče o životní prostor, 
o ochraně přírody, o tom, jak je naše 
Země krásná i o tom, co nepěkného jí 
člověk dělá, na počítačích vytvořili te-
matické plakáty. Yveta Smíšková

Dravci ve škole 
„Hele, nad námi krouží mořský orel. 
Proč sem asi přiletěl? Hledá si mezi ná-
mi nějakou oběť? Já bych zrovna nechtěl 
být jeho svačina!“ říká Ondra. „Ale ne, 

přiletěl pozdravit své kamarády.“
Ze zámku Lednice k nám přijela vzácná 
návštěva - sokolníci, přivezli domácí i ci-
zokrajné dravce. Postupně nám je před-
stavovali. Orla mořského tu známe, ale 
co takový orel bělohlavý, kondor, sup. 
Znáte dravce jménem karančo? My už 
ano. A možnost vidět zblízka různé so-
vy, káně, sokoly nebo drobnou poštolku 
se také nenaskytne každý den. Bylo to 
úplně jiné než třeba v ZOO. Sokolníci 
nás zapojili do výcviku a taky byla sou-
těž, jestli si pamatujeme jména ptáků. 
Výherci se stali „potravou“. Ne, to byla 
jen legrace, dostali i další ceny - kalen-
dáře, plakáty a vstupenky, ale mohli si 
dravce přivolat na ruku.
Všichni vypuštění dravci se vrátili a my 
se taky museli vrátit do školy, ale dou-
fáme, že zase za rok přijedou a připraví 
pro nás zábavné i poučné představení.

Žáci 5.B

Zlatý petrklíč
Také v letošním roce (7. dubna 2014) se 
uskutečnila recitační soutěž Zlatý petr-
klíč. Přihlásilo se tentokrát rekordních 
25 soutěžících. 
V porotě zasedly paní učitelky z 1. stup-
ně: H. Šmídová, M. Rysová a R. Wohl-
schlägerová. Děti se velmi snažily a tak 
si obecenstvo přišlo na své.
A jak to dopadlo?
V 1. kategorii zvítězila Karolína Tlamso-
vá, na druhém místě byl Radek Pechá-
nek a třetí místo obsadila Lucie Trávníč-
ková. Ve 2. kategorii se na prvním místě 
umístil Michal Vojtěch, za ním skončil 

Na školní hřiště přijeli sokolníci ze zámku Lednice.
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Petr Štěpánek a třetí místo patří Jaro-
slavu Pitronovi. Porota se také rozhodla 
udělit dvě zvláštní ocenění, a to Adéle 
Tampierové za interpretaci vlastní básně 
a Jakubovi Skoblíkovi za nejdelší báseň 
v soutěži. Oceněným blahopřejeme a tě-
šíme se na další ročník soutěže.

Mgr. Daniela Musilová

Skřivánek
Dětský pěvecký sbor „Skřivánek“ se 
svým přípravným oddělením „Jahůdky“, 
který působí při ZŠ a ZUŠ ve Zlivi, slaví 
letos své desáté jubileum.
Vznikl v roce 2004 sloučením dvou 
menších školních sborů a jeho zaklada-
teli jsou Jana Zoubková-Kvitská a Josef 
Zaplatílek, který vede sbor v současné 
době. Skřivánek navštěvuje nyní šest-
náct děvčat ve věku od sedmi do tři-
nácti let.
Letošní jaro je nesporně nejúspěšnějším 
obdobím v krátké historii sboru. Dne 
27. 3. se Skřivánek již podruhé zúčastnil 
dětského hudebního festivalu Jarní petr-
klíč v Jesenici u Prahy, kde získal zlatou 
stuhu, hlavní cenu v kategorii velké sou-
bory. Jednotlivé členky sboru si přivez-
ly čtyři zlaté a dvě stříbrné stuhy v ka-
tegoriích jednotlivců. Tedy žeň, jakou 
se nemůže pochlubit žádná z ostatních 
zúčastněných škol. „Perličkou na dortu“ 
pak bylo udělení ceny děkanky pedago-
gické fakulty UK v Praze sbormistrovi 
Josefu Zaplatílkovi za „odborné a pří-
kladné vedení sboru“. 
Velkým úspěchem bylo rovněž získání 
stříbrného pásma na prestižní sboro-

vé soutěžní přehlídce „Zahrada písní“ 
v Praze 13. dubna. Sbor zde poměřil své 
kvality s dvaceti většinou mnohem po-
četnějšími sbory z celé republiky.
K oběma úspěchům kromě kvalitních 
výkonů dětí nesporně přispěla souhra 
šťastných okolností. Sbor zpíval v kom-
pletní sestavě (nikdo nebyl nemocný, 
což se jinak často stává), podařilo se 
nám vybrat vhodný repertoár, který dě-
ti zpívaly s chutí s velkým nasazením 
a získali jsme ke spolupráci vynikající 

klavíristku, korepetitorku Jihočeského di-
vadla Lilii Červenou. Náš velký dík pat-
ří sponzorům, bez nichž bychom mohli 
obě cesty stěží uskutečnit.
A jaké má sbor plány do budoucna? 
První květnové dny strávíme na soustře-
dění na Lipně, následovat bude vystou-
pení v Homolích (10. 5.), účast na škol-
ní akademii a konečně tradiční jarní 
koncert 29. května v sále ZUŠ ve Zlivi, 
na který srdečně zveme všechny příz-
nivce Skřivánku. Josef Zaplatílek
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Po prázdninách
škola v novém kabátě
Na počátku dubna se Zliv ocitla mezi 
šťastnějšími městy, jejichž projekto-
vé žádosti uspěly v několikaměsíčním 
hodnotícím procesu na Státním fondu 
životního prostředí. Program OPŽP je 
podpořen v rámci prioritní osy 3 - 
udržitelné využívání zdrojů energie, 
CZ.1.02/3.2.00/13.19295. 
Město Zliv předložilo žádost na projekt, 
který je zaměřen na generování úspor 
nákladů na vytápění naší základní školy. 
Roční náklady na topení totiž v roce 
2012 činily 1 228 554  Kč a v roce 2013 
potom 1 285 334,20  Kč. Ke snížení těch-
to nákladů přispěje především kompletní 
výměna 173 zcela nevyhovujících oken 
na prvním stupni, ve spojovací chodbě 
a jídelně ZŠ. Okna se ve většině přípa-
dů nedají pořádně dovřít, dostatečné 
vytopení prostorů není prakticky možné 
a energetické ztráty jsou mimořádné. 
Současně s výměnou oken bude pro-
vedeno kompletní zateplení 14 cm po-
lystyrenu a všechny jmenované objekty 
dostanou novou fasádu.
„Změna by měla přinést výraznou úspo-
ru prostředků na vytápění, odhadem 
200 tis. Kč ročně. Celá akce by se měla 
stihnout o prázdninách, aby nenarušila 
provoz školy. Nás čeká poslední týden 
školního roku vyklízení učeben a přípra-
va budovy na útok stavební firmy. Pak 
už se budeme jenom těšit na nový škol-
ní rok v novém kabátě...“, konstatoval 
Mgr. Jan Režný, ředitel školy.
Celková předpokládaná hodnota projek-

tu je 6  654  370 Kč, přičemž dotace činí 
90% uznatelných nákladů, to znamená 
nákladů, od kterých je odečtena bu-
doucí úspora ve výši cca 1  250  000 Kč 
za 5 let. Výše dotace bude maximálně 
5 710 325 Kč. Projekt by měl být realizo-
ván v období počínaje letními prázdni-
nami. Profinancován a administrativně 
dokončen musí být nejpozději do polo-
viny příštího roku.

Ing. Jan Koudelka, starosta města

Školní knihovna
Dne 8. dubna se ve škole konalo slav-
nostní otevření nové školní knihovny 
na 1. stupni. Knihovna byla vybudována 
v jedné z volných učeben během tohoto 
školního roku. Je vybavena novým ná-
bytkem, kobercem, stolečky a křesílky 
pro pohodlnou relaxaci dětí s knížkou… 
Kromě starších knih, přestěhovaných 
z původní knihovny, bylo zakoupeno 
mnoho nových atraktivních titulů a ta-
ké byly některé darovány rodič i učiteli 
z domácích dětských knihoven.
Pan ředitel slavnostně přestřihl pásku 
knihovny a pronesl přípitek. Poté s krát-
kým literárním programem i zpěvem vy-
stoupili žáci školy a protože do knihov-
ny patří především čtení, několik součas-
ných prvňáčků a jejich učitelek předved-
li, jak se letos učili číst metodou splýva-
vého čtení a jací už jsou čtenáři nyní.
V současné době již knihovna přivítala 
své první čtenáře, žáci ji mohou navště-
vovat dvě odpoledne v týdnu a o velké 
přestávce. Slouží jako čítárna, děti si 
mohou na krátkou dobu půjčit knihy 

i domů. Zároveň ji využívají paní učitel-
ky se svými třídami během dopoledne 
při hodinách čtení a literární výchovy. 
Myslíme, že tento prostor je velmi pří-
jemný a přejeme všem dětem, aby tam 
rády chodily, četly a strávily tam mnoho 
obohacujících chvil s knížkou.

Mgr. Pavla Vařáková, Mgr. Kateřina Vlčková

Ryba se nejí,
ryba je kámoš
To je heslo žákyně 7. třídy, která si vy-
brala pro dívku trochu netradičního ko-
níčka - sportovní rybolov.
Ahoj, jmenuji se Tereza Frydrychová. Je 
mi 13 let a bydlím v Dívčicích. Na ry-
by jezdím od svých dvou let. K rybám 
mě dovedla celá moje rodina, nejvíce 
však taťka s bratrem. Při lovu ryb se 
řídím pravidlem chyť a pusť, protože 
rybu, kterou nevrátím vodě, už nikdy 
nechytím. Techniku lovu ryb volím pla-
vanou, přívlač a na položenou. Chytám 
i na boilies.
Můj nejoblíbenější revír je v Maďarsku, 
na jezeře Jurský kapor. Tam jsem chy-
tila zatím svého největšího kapra, který 
vážil 14,30 kg. Na revíru Jaroslav neda-
leko Číčenic jsem ulovila svou prozatím 
nejdelší rybu, jesetera 120 cm. Už třetím 
rokem chytám společně s taťkou a brá-
chou Carp ligu. Za svůj největší zážitek 
z rybářského hlediska považuji setkání 
s Jakubem Vágnerem na rybářské výsta-
vě v Praze. 
Rybaříš víc jak 10 let, vzpomeneš si ješ-
tě na svou první rybu?
Svou první rybu jsem chytila ve třech 

Od dubna mají děti k dispozici novou školní knihovnu.
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Blahopřejeme...

životní jubileum
Václav Kolouch - 80 let
Jana Svatošová - 80 let
František Pomeje - 80 let
Zdeňka Bayerová - 80 let
Květa Suchá - 80 let
Květoslava Říhová - 85 let
Marie Mádlová - 85 let
Václav Říha - 85 let
Stanislav Mothejl - 90 let

zlatá svatba 
Karel a Marie Milcovi
František a Kamila Vackovi

Bohuslava Plecerová, matrikářka

letech na Orlické přehradě. Byl to kapr 
o velikosti 50 cm. A určitě na to nikdy 
nezapomenu, protože mé pocity byly 
úžasné.
A co plánuješ?
Mým nejbližším cílem je pokusit se 
uspět v kvalifikaci o postup na Carp ma-
rathon Praha a snem je, dostat se s tať-
kou a bráchou na World Carp Classic 
v Itálii. Mezi moje přání patří ulovit kap-
ra přes 20 kg a také doufám, že i ostat-
ní rybáři se budou chovat k rybám 
a revírům tak, aby i v budoucnu byla 
možnost navštěvovat naše krásné revíry. 
Abychom se nechodili dívat na ryby jen 
do ZOO. Yveta Smíšková

Zápis
do mateřské školy
Každoročně se v prvním dubnovém týd-
nu koná ve zlivské mateřské škole zápis 
nových dětí pro následující školní rok. 
Ten letošní se konal od 31. března do 4. 
dubna 2014 a do mateřské školy se do-
stavili rodiče se svými malými ratolest-
mi opravdu v hojném počtu.
Každý den v době od 9 do 10 hodin si 
malí budoucí svěřenci mohli v mateř-
ské škole pohrát a prohlédnout si pro-
středí a hračky. Velmi nás potěšilo, že 
i rodiče nešetřili chválou na zařízení 
a uspořádání interiéru. Všichni v rám-
ci zápisu obdrželi přihlášku dítěte, evi-
denční list, soubor informací a organi-
začních instrukcí a ještě písemný nástin 
toho, jak by měla asi vypadat úroveň 
dítěte ve třech letech, tedy v době, kdy 
do školky vstupuje. Zájem vzdělávat se 

v naší mateřince má 44 dětí (od září 
2014). Školka má však omezené mož-
nosti, letos jich lze přijmout jen 32. 
Toto číslo je vždy závislé na počtu od-
chozích dětí do základní školy. Čím víc 
je odkladů školní docházky, tím méně 
lze nových dětí přijmout. Přesto je tře-
ba konstatovat, že se podařilo přijmout 
všechny děti, které mají trvalé bydliště 
ve Zlivi, dále jednoho pištínského před-
školáka a ještě další 3 děti s trvalým 
bydlištěm mimo Zliv, ale kontaktní adre-
sou skutečně zlivskou. Zde byl zohled-
ňován věk dětí - starší měly přednost.
Ale ani ty nepřijaté nejsou definitivně 
bez šance se do naší mateřské školy do-
stat, byť někdy až během školního ro-
ku. Vlivem migrace se místa průběžně 
uvolňují a ředitelka školy tudíž může 
tato místa dodatečně nabídnout i těm, 
na které se u zápisu z kapacitních dů-
vodů již nedostalo.

Taťána Hačková, ředitelka MŠ Zliv

Genealog
Mgr. Alois Sassmann 
Dne 26. 3. 2014 besedoval v Městské 
knihovně Zliv táborský starokatolický 
farář pan Alois Sassmann. V zaplněné 
knihovně vzpomínal na začátky svého 
koníčka. Učitelem a vzorem v jeho bada-
telské práci v oboru genealogie mu byl 
bývalý pracovník třeboňského archivu 
Miroslav Vlk. Ten jej také v roce 1990 
jako českobudějovický biskup vysvětil 
na kněze. Díky testu DNA zjistil, že jeho 
nejbližším příbuzným byl korzár anglic-
ké královny Alžběty Francis Drake. >>

PILA
HOSÍN - LETIŠTĚ

Nabízí vzduchosuché 
truhlářské řezivo.

▶	 řezivo pro včelaře
▶		 hoblované trámy  
 na pergoly a krovy
▶		 plotová prkna
▶		 stavební řezivo
▶		 kratinu
▶		 výrobu schodišť,  
 dřevěných podlah 
 z masívu 
▶		 výrobu dubového 
 zahradního nábytku

kontakt:
D. Věncek, T: 723 062 020

inzerce

Vyprávění pana Sassmanna bylo velmi poutavé.
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Kulturní program, přehled akcí - jaro, léto 2014

15. 5.
Školní akademie

17. 5.

Obvodová soutěž 
v požárním sportu mužů a žen.

22. 5. - 11.00

Kašpárek v rohlíku 
Město Zliv, v rámci Oranžového roku 
ve Zlivi, srdečně zve všechny děti na škol-
ní hřiště. Zveme i děti, které nechodí 
do zlivské školy a školky. Představení se 
koná pod širým nebem.

31. 5. - 15.00

Pohádkový les na Mydláku 
Město Zliv a Poškolák Zliv zvou v rámci 
Oranžového roku ve Zlivi děti a jejich rodi-
če na oslavu Mezinárodního dne dětí.
Trasa povede tradičně „od zmrzliny 
po špekáčka“ a bude zpestřena řadou 
stanovišť s rozličnými úkoly.

31. 5.

Okresní kolo soutěže Plamen
v hasičském sportu mladých hasičů

3. 6. - 9.00
Pasování  malých  čtenářů  na  rytíře 
řádu čtenářského 
Město Zliv a Městská knihovna Zliv 
zvou nejen rodiče prvňáčků na oslavu 
čtenářských úspěchů žáků prvních tříd 
do knihovny na Dolním náměstí.

8. 6. - 16.00

Folklorní odpoledne 
Folklórní soubory Bystřina a Bystřinka 
zvou všechny své příznivce.
Zliv, Dolní náměstí.

14. 6. - 15.00

Zlivská pejskiáda
Zveme vás na druhý ročník soutěže krásy 
a sympatie psů všech ras i neras všech 
velikostí a tvarů, Myslivna Zliv.

21. 6.

Soutěž  o  pohár  starosty  města  Zliv 
v požárním sportu
Akce probíhá v rámci Oranžového roku 
ve Zlivi.

27. 6.

Běháme za nekuřáky
Charita Zliv zve všechny sportovce.

28. 6. 

Oslavy u Kubaty
Svazek obcí Blata zve všechny občany 
na oslavy s bohatým programem ve Zbu-
dově u pomníku Kubaty.

16. 8.

Slavnosti mrkve 
Město Zliv, v rámci Oranžového roku 
ve Zlivi, zve všechny občany na tradiční 
Slavnosti mrkve, tentokrát již čtvrtý roč-
ník. Věříme, že se slavnosti opět vydaří 
jako v předešlých letech.

Přehled akcí je orientační, změna progra-
mu vyhrazena. Informace budou zpřesně-
ny na plakátech.

(dokončení ze str. 11)
Pan Sassmann vzpomenul na zajímavosti, které zjistil při 
práci na knihách o Zlivi, Pištíně a Mydlovarech. Například, 
předkové spisovatele Jaroslava Haška se původně jmenovali 
Kropáčkové ze Zlivi, pak jeden z nich odešel do Olešníka 
a dostal jiné jméno po chalupě a jiný odešel na Haškovinu 

do Mydlovar a byl z něho najednou Hašek. Tyto postřehy vý-
borně doplňoval pan František Pražák, který je znalec starých 
zlivských rodů a historie Zlivi a okolí je jeho dlouholetým 
zájmem. Večer s panem Sassmannem byl nejen zajímavý, 
poučný, ale i často zábavný a všem přítomným přinesl velmi 
příjemný zážitek. Marie Matoušková, městská knihovna Zliv

Anketní lístek Penny market
Souhlasíte s prodejem pozemku na výstavbu Penny marketu v prostoru křižovatky ulice Na Hobiznách a Dolního náměstí ?

ANO
varianta s bytovým domem

ANO
samostatný obchod

NE

připomínky:

Zaškrtněte jednu z možností. Anketní lístek, prosím, vhoďte do schránky zezadu 
vývěsky před MěÚ Zliv, nebo odevzdejte na podatelně MěÚ Zliv. Děkujeme.
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